
قنبری: می خواهیم 
 استقلال را 

شکست دهیم
محمدمهــدی قنبــری مهاجــم 
تیــم فوتبــال تراکتــور دربــاره 
پیــروزی تیمــش مقابل نســاجی 
می گوید: »بازی ســختی را پشت 
ســر گذاشــتیم و کار گــره خــورده 
بــود، چون نســاجی می خواســت 
بــا بــازی تدافعــی امتیــاز بگیــرد، 
ولــی خــدا را شــکر کــه یکــی از 
یــت  موقعیت هــای مــا در نها
تبدیــل بــه گل شــد تــا هــواداران 
ما با خوشــحالی به خانه بروند.« 
او دربــاره کارکــردن بــا خمــس 
این طــور می گویــد: »او نیــازی بــه 
تعریــف من نــدارد و همه دیدند 
کــه بعد از آمدنش تراکتور چقدر 
خــوب نتیجــه گرفــت. مــن واقعاً 
چیزهــای زیــادی از ایــن مربــی 
یــاد گرفتــم.« قنبــری در حالــی 
کــه کســب مقــام چهارمی شــان 
قطعی شــده امــا از انگیزه هایش 
بــرای پیــروزی مقابــل اســتقلال 
می گویــد: »بــازی بــا اســتقلال 
و پرســپولیس همیشــه بــرای 
هــواداران مــا مهم اســت و فرقی 
نــدارد با چه شــرایطی مقابل آنها 
قــرار می گیریــم. مــا می خواهیــم 
دن  بــا شکســت دا را  فصــل 
اســتقلال بــه اتمــام برســانیم و 
بــرای ایــن بــازی انگیــزه زیــادی 
داریــم، هــر چنــد کــه می دانیــم 
اســتقلال تیــم بســیار خــوب و 
باکیفیتی اســت و بازی آسانی در 

پیــش نخواهیــم داشــت.«
 
 

قائدرحمتی: 

نگاه ها فقط به بازی 
قهرمانی نباشد

فبــک  ها ئدرحمتــی  قا د  محمــو
ه  ر بــا ر د ک  ا ر ا م  مینیــو لو آ
تســاوی اخیرشــان مقابــل نفــت 
مسجدســلیمان می گویــد: »بــه 
نظــرم از آن بازی هایــی داشــتیم 
کــه قــرار نبــود توپ هایمــان تبدیل 
بــه گل شــود. تــلاش زیــادی انجــام 
دادیــم و همــه کار کردیــم بــه گل 
برســیم ولی این اتفاق نیفتاد. طبق 
ســایت های آماری مــا ۱۸ موقعیت 
جــدی در ایــن بــازی داشــتیم، امــا 
همان طــور کــه گفتــم متأســفانه 
انــگار دروازه حریــف طلســم شــده 
بــود. خــود من همیشــه آن توپ ها 
را در تمرینــات گل می کــردم ولــی 
نمی دانــم چطــور شــد کــه هرچــه 
می زدیــم بــه گل نمی رفــت.« او بــا 
اشــاره بــه عملکردشــان این طــور 
می گویــد: »خــدا را شــکر از نظــر 
امتیازگیــری نســبت بــه دو فصــل 

گذشــته بهتــر عمــل کردیــم و 
توانســتیم از نظــر گل خــورده 
هــم بهتریــن تیــم لیــگ برتــر 
باشــیم. بــه نظــرم بالاتــر از 

اهــداف در نظــر گرفتــه 
شــده بــرای تیــم هســتیم 

و نســبت بــه بودجــه تیــم، 
لــی نتیجــه گرفتیــم.«  عا
آنهــا می خواهنــد پایــان 
خوشــی در لیــگ داشــته 
باشند: »شک نکنید تمام 
بازیکنــان تیــم انگیزه لازم 
را دارنــد و متحــد هســتند 
تــا فصــل را بــه بهتریــن 

بــا   . کنیــم م  تمــا شــکل 
اینکــه آخریــن بــازی فصــل 
اســت، امــا همــه بچه هــا 
می خواهند سه امتیاز این 
بــازی را بگیرند و امیدوارم 
بــا تدابیــر تاکتیکــی کادر 
نیــم نمایــش  فنــی بتوا
خوبــی داشــته باشــیم. 
بــه نظــرم بــازی مــا و 
فــولاد بــه خاطــر اینکــه 
هــر دو تیــم می خواهند 
ر  در رتبــه هفتــم قــرا
بگیرنــد، بســیار جــذاب 
خواهد بود و نباید همه 
نگاه هــا در روز آخــر بــه 
بــازی قهرمانــی باشــد. 
ما هم تــلاش می کنیم 
یــک بــازی زیبــا در کنار 
ز  متیــا ا ســه  کســب 

انجــام بدهیــم.«
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شهاب گردان

گزینه بهترین گلر لیگ قهرمانان

نامــزد بهتریــن گلــر لیــگ قهرمانــان آســیا ۲۰۲۲ اعــام شــد و ایرانی هــا یک 
نماینــده در بیــن ۵ دروازه بان برتر دارند. شــهاب گردان، دروازه بان فولاد با 
توجه به عملکردی که در گروه ســوم مســابقات داشــت در بین نامزد های 
بهتریــن گلرهــای لیگ قهرمانان آســیا قــرار گرفت. او در ۶ مســابقه گروهی 
موفــق بــه ۴ کلین شــیت مقابــل الغرافــه قطــر و آهــال ترکمنســتان شــد و 

همچنیــن ۲ گل خــورده برابــر شــباب الاهلی امارات داشــت. 

باشگاه نساجی

راهکار شگفت انگیز برای حفظ سهمیه هواداران

طبــق قانــون، مســئولان باشــگاه نســاجی بــرای تماشــاگران پرسپولیســی 
سهمیه ۱۰ درصدی در نظر گرفته بودند. باشگاه فوتبال نساجی در اقدامی 
جالــب توجــه برای جلوگیری از خریداری شــدن بلیت هــای جایگاه میزبان 
توســط هــواداران پرســپولیس با پیمانکار فروش بلیت بــازی توافق کرده تا 
جایگاه هــای میزبــان فقــط بــرای تماشــاگرانی قابل خرید باشــد که حداقل 
یــک بــار در ایــن فصل، بلیــت بازی های نســاجی را خریداری کرده باشــند.

پدرام قاضی پور:

آن ویدیو آبرویم را برد

انتشــار یــک ویدیــو از مازیــار در حــال آمــوزش اوت دســتی بــه قاضی پــور 
در فضــای مجــازی بازتــاب زیــادی داشــته اســت. دقیقــه ۴۰ بــود کــه مــن 
می خواســتم بــازی را زود شــروع کنــم و رفیقــم میاد جهانی بــه من نزدیک 
شــد و مغــز مــن هنگ کــرد. روز بعدش آقا مازیار ســر همین یک شــوخی با 
مــن کــرد کــه در فضای مجازی پخش شــد و آبروی من رفــت )می خندد( آن 

اتفــاق در آن جــو ســنگین افتــاده بــود و مــن واقعاً مقصــر نبودم.

در آینه
   چهارشنبه  27 اردیبهشت 1402  سال بیست و ششم  شماره 7305فوتبال ایران

 
ازحضور وحید قلیچ در تمرین 

پرسپولیس شروع کنیم که 
واکنش های زیادی را از سوی برخی 

پیشکسوتان به همراه داشت.
از نظــر احساســی اگــر بــه موضــوع 
نــگاه کنیــم جــای تعجــب دارد کــه یک 
پیشکســوت پرســپولیس بــه تمریــن 
اســتقلال رفتــه اســت. امــا در نــگاه 
واقعــی بــه اعتقــاد مــن هیــچ ایــرادی 
نــدارد. دوســت دارم بگویــم اکثــر افــراد 
دنبال فالور جمع کردن هستند. اینقدر 
کــه دنبــال فالــور می رونــد دنبــال نــان 
نمی رونــد، البتــه خیلی هــا بــا همیــن 
فالور هــا نــان هــم در می آورنــد. امــا مــن 
یــک ســؤال از بعضــی پیشکســوتان 
پرســپولیس دارم کــه از ایــن موضــوع 

ناراحــت شــدند و مصاحبــه کردنــد.
چه سؤالی؟

اول ایــن کــه خــود آنهــا هــم بــا ایــن 
مصاحبه های شان دنبال فالور هستند. 
اما ســؤالم این اســت که چرا وقتی بهزاد 
غلامپــور در زمــان ســرمربیگری آقــای 
دایی به عنوان مربی گلرها روی نیمکت 
پرســپولیس نشســت و یک ســال بابت 
کار و تلاشــش دســتمزد هــم گرفــت، 
کســی جــز من حــرف نــزد. هنــوز هم که 
هنــوزه علــی دایــی از مــن دلخور اســت. 
مــن بهــزاد غلامپــور را خیلــی دوســت 
دارم چون یک انســان و یک رفیق خوب 
اســت امــا الان روی صحبتم با بعضی از 
ایــن پیشکســوتان اســت کــه هــر زمــان 
به نفع شــان باشــد مصاحبــه نمی کنند. 

اصــلاً خنــده ام می گیرد کــه آنها به وحید 
قلیــچ صفــت خائــن می دهنــد و اگــر بــه 
حال خودشان بگذارید حکم هم برایش 
صــادر می کننــد. مــن از پیشکســوتان 
می پرســم که قبل از بهــزاد غلامپور مگر 
آقــای یحیــوی روی نیمکت پرســپولیس 
ننشست، پس آن موقع کجا بودید. حالا 
آقــا وحیــد رفته دوتــا عکس هــم گرفته، 

دنیــا کــه به آخر نرســیده اســت.
البته ناراحتی بعضی از آنها به 
خاطر حرف هایش هست که 

بردهای پرسپولیس را زیر سؤال 
برده است؟

ایــن را مــن اصــلاً قبــول نــدارم. در همــه 
ســال های گذشــته وقتــی لیــگ بــه 
هفته هــای پایانــی اش می رســد ایــن 
مــدل صحبت هــا را می شــنویم. مــن 
گل هــای بــازی پرســپولیس بــا گل گهر را 
دیــدم و بــه نظــرم فــروزان گل هــای بدی 
خــورد. امــا همه گلرهای دنیــا روز بد هم 
دارنــد. مگــر آقــا وحیــد گل بــد نخــورده. 
یــک روز هــم بــه بــازی اســتقلال هــوادار 
گیــر می دهنــد کــه آن 6 گل تبانــی بــوده 
اســت. اما در قاموس پرسپولیس تبانی 
وجــود نــدارد. اگر این طور باشــد که باید 
در باشــگاه بزرگ پرســپولیس را بســت. 
مــن بــه تیم هــای دیگــر کاری نــدارم 
امــا اســتقلال هــم نیــاز نــدارد. پــس اگــر 
این طــور باشــد کــه باخــت بارســلون با ۸ 
گل و شکســت منچستریونایتد با 7 گل 
مقابــل تیم هــای بایــرن و لیورپــول هــم 

تبانــی اســت.
قبول  داری که بعضی تصمیمات 
مربیان هم شائبه ایجاد می کند. 

این که شما چند بازیکن اصلی ات 
را از ترکیب خارج کنید و...

شــاید ســرمربی آن تیــم از زاویــه دیگری 

بــه تیــم حریــف نــگاه می کنــد. شــاید 
آمادگــی بازیکنانــش را در نظــر می گیــرد 
و هزاران شــاید دیگر که باعث می شــود 
بــا چیدمــان متفــاوت بــه زمیــن بیایــد. 
اگــر تیمــی بخواهــد بازیکــن یــا مربــی 
تیــم دیگــری را بخــرد چــرا در هفته هــای 
پایانــی کــه تمــام رســانه ها و دوربین هــا 
روی بازی ها زوم هستند این کار را بکند.
بحث دیگر موضوع بیانیه ها است 

که جدیداً تیم ها بین دو نیمه 
بازی های شان این کار را می کنند.

ببینیــد بیانیه هــا را مدیــران رســانه 
یــا روابــط عمومــی باشــگاه ها انتشــار 
می دهنــد کــه آنها هم بــدون اجازه مدیر 
باشــگاه اجــازه اش را ندارنــد. تیم ها باید 
اینقــدر قوی باشــند که نیازی بــه این کار 
نباشد. خودشان هم می دانند که با این 
کارهــا امتیــاز نمی گیرنــد و اتفاقــاً نتیجه 

عکــس هــم می دهــد.
سپاهان همچنان یکی از مدعیان 
قهرمانی است و آنها هم مثل همه 

تیم ها به برخی اتفاقات معترض 
بودند.

ســپاهان در بیشــتر ســال ها مدعــی 
قهرمانی بوده و نباید دنبال این حرف ها 
بروند. وقتی همه چیز دســت خودشــان 
بود، نتوانســتند اســتفاده کننــد. آنها اگر 
ملوان را شکست داده بودند شاید الان 
نــوع دیگری حرف می زدند. شــما ملوان 
را می بردیــد و در صــدر می ماندیــد. بــه 
قــول علــی پروین کــه می گفت شــما اگر 
تــوپ را گل کنید کســی نمی تونــه آن را از 
دروازه بیــرون بیــاورد و بــازی را می بریــد.
فصل اول لیگ هم استقال در روز 

آخر باخت و پرسپولیس قهرمان 
شد.

دقیقــاً، آنهــا اگــر ملــوان را شکســت 

می دادنــد و مــا هــزار تــا گل هــم بــه بــرق 
شــیراز می زدیم که قهرمان نمی شــدیم. 
پــس آنهــا بگوینــد ابراهیــم اســدی کــه 

ســرزن نبــود چطــور بــا ســر گل زد.
چه تیمی قهرمان می شود؟

پرســپولیس دســت خــودش اســت که 
قهرمــان شــود. خوشــبختانه آنهــا رونــد 
خوبــی را آغــاز کرده انــد و از نظــر روحــی 
در شــرایط خوبــی قــرار دارنــد. البتــه که 
بــازی در قائمشــهر بــرای هیــچ تیمــی 
آســان نیســت، چــون آنهــا راحــت ببــاز 
نیســتند. ســپاهان امــا کار ســخت تری 
دارد. ســه امتیــاز بــازی بــرای نســاجی 
تأثیــری نخواهــد داشــت اما بــرای مس 
کرمان)حریف ســپاهان( حکم ســقوط 
یــا بقــا را دارد. امیــدوارم پرســپولیس 

قهرمــان شــود.
چند وقت پیش شایعاتی مبنی بر 
پیشنهاد بالا به یحیی گل محمدی 

و جدایی او از پرسپولیس مطرح 
شد. هر چند گل محمدی تکذیب 

کرد اما به نظرت اگر قهرمان شوند 
نباید با او ادامه داد.

ببینیــد بــا احتــرام بــه همه مربیــان، باید 
بگویم اگر دنبال قهرمانی لیگ هســتیم 
در ایــران گزینــه ای بهتــر از یحیــی بــرای 
پرسپولیس نداریم. مثل علی پروین که 
ســال ها با پرسپولیس قهرمان می شد و 
مدعــی اصلــی بود و بچه هــا خیلی خوب 
با تفکراتش آشــنا بودند الان هم همین 
طــور اســت. مــا می دانســتیم کــه اگــر بــا 
فــولاد، ذوب آهــن، اســتقلال، ســپاهان 
و... بــازی داریــم علــی پرویــن در رختکن 
چــه حرفــی می زنــد. امــا اگــر باشــگاه 
پرســپولیس دنبال قهرمانی آســیا است 
بایــد مربــی خارجــی خــوب بیاورنــد نــه 
مربــی خارجــی، بــاز هــم تأکیــد می کنــم 

مربــی خارجــی خــوب کــه در رزومــه اش 
قهرمانی هــای بین المللــی وجود داشــته 
باشــد. در بحــث تیــم ملــی هــم همیــن 

مســأله وجــود دارد.
چطور؟

من امیر قلعه نویی و همه مربیان ایرانی 
را خیلــی دوســت دارم چــون اگــر بمیــرم 
همین هــا زیــر تابــوت مــرا می گیرنــد. اما 
می خواهم بگویم اگر به دنبال پیشرفت 
و حرکــت بــه جلو هســتیم باید مربیان با 
کارنامــه بین المللی و خیلــی رزومه دارتر 
از کــی روش کــه ســرمربی رئــال مادریــد 
بوده را بیاوریم. اما با این رویه انگار باید 
بــه آقــای پرویــن، مایلی کهن و حشــمت 
خان مهاجری هم آماده باش بدهیم که 
در آینــده دوباره روی نیمکت بنشــینند. 
خواهــش می کنــم دوســتان اشــتباه 
متوجــه نشــوند مــن نمی گویــم کــه ایــن 
عزیــزان خــوب نیســتند، نه همــه خوبند 
اما نباید به عقب برگردیم. من همیشــه 
با این جمله علی پروین مشــکل داشتم 
کــه می گفــت اگــر قــراره بــا مربــی ایرانی 
ببازیــم بــا امیــر قلعه نویــی ببازیــم. مــن 
می گویــم این تفکر اشــتباه اســت که به 
باختــن فکر کنیــم، اصلاً چرا باید ببازیم. 
شــما ببینیــد بــرای تیــم امیــد هــم هنــوز 

انتخــاب نکردند.
چند تا گزینه غیر رسمی معرفی 

شده اند.
من اگر اســم بیاورم که دوستان ناراحت 
می شــوند اما هنر بعضی از این گزینه ها 
در تمــام ایــن ســال ها کــه در تیم هــای 
خــوب و متمــول ســرمربی بــودن فقــط 
نگه داشــتن تیم بود. شما قطر را ببینید 
ســرمربی اش کــه هدایت تیــم را در جام 
جهانــی برعهده داشــت از تیم هــای پایه 

کارش را آغــاز کــرد.

رهبری فر: برای قهرمانی در لیگ برتر یحیی بهترین گزینه است

امثال قلعه نویی زیر تابوتم را 
می گیرند اما نباید به عقب برگشت

بعد ا ز مدت ها با بهروز رهبری فرد پیشکسوت سابق پرسپولیس درباره اتفاقات اخیر و بخصوص حواشی به وجود آمده در هفته های پایانی لیگ برتر که بحث ها و اتهامات تبانی را به دنبال داشته صحبت کردیم. او بر 
این باور اســت که این موضوعات فقط مربوط به همین هفته ها بوده و تیم هایی که دست شــان از جام دور شــده بیشــتر به این مســائل دامن می زنند. رهبری فرد نگاه متفاوتی هم به پرســپولیس و البته تیم ملی دارد.

جعفر برزگر
خبرنگار

 با این رویه انگار 
باید به آقای پروین، 

مایلی کهن و حشمت 
خان مهاجری هم 

آماده باش بدهیم 
که در آینده دوباره 

روی نیمکت 
بنشینند. خواهش 

می کنم دوستان 
اشتباه متوجه 

نشوند من نمی گویم 
که این عزیزان خوب 

نیستند، نه همه 
خوبند اما نباید به 

عقب برگردیم


